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Szanowny Panie Prerydencie,

Zwracarn sig z proSbq o zaprojektowanie, wytyczenie i wykonanie beryiecnrcgo

przej5cia dla pieszych na ulicy Kruszyr{skiej w okolicy ul. Falbanka

W chwili obecnej na ulicy Kruszyriskiej w okolicach ulicy Falbanka nie ma

wytyczonego przejScia dla pieszych, piesi niestety w spos6b bardzo lekkomy5lny

i niebezpiecrty przechodzqprzez bardzo szerok4 ulica Kruszyhsk4 (po dwa pasy ruchu w

dw6ch kierunkach, przed"ielonych pasem zieleni), co moze doprowadzid do tragedii.

PrzejScie dla pieszych w tym wladnie miejscu zdecydowanie ulatwi 2ycie mieszkartc6w

szczeg6lnie ulic Fredry i Kaliskiej dla kt6rych jest to bardzo popularny kierunek w drodze do

lasu, gara2y czy firm i dom6w usytuowanych w okolicach ulicy Falbanka. Wytyczerie

przejficia dla pieszych w tym wla6nie miejscu ulatwi wl4czanie sig do ruchu pojazdom

wy j ezdzaj 4cy m z ulicy Falbanka

Proszg powyasz4 sprawg potraktowa6 priorytetowo z ttwagi na bezpieczeristwo

mieszkaric6w nasze go miasta

Zpowazantem
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